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Czajka Anna

Radna Gminy Bralin

Bralin, dn. L4.1,2.201.8r.

Przewodniczącego Rady Gminy Bralin

_ Pana Marka Markiewicza

lNTERPELACJA

W związku z tYm, Że od kilku lat pan Sottys Adam Helmiński wraz zRadą Sołecką wsiNowa wieś ksiązęca oraz Nowa wieś książęca -parcele , występuje do Gminy Bralin
z wnioskami o Podjęcie działań, związanych z polepszeniem warunków bezpieczeństwa orazcodziennego zycia i funkcjonowania jej mieszkańców w następujących sprawach:

Budowa przystanku autobusowego W Nowej Wsi Ksiązęcej - Parcete, po tewej stronie
w kierunku Żurawinca, w obrębie dróg nr: 727,542,723,
oczyszczania niedrożnych rowów we wsi Nowa wieś ksiąźęca,
wytyczenia pasa jezdni t oraz oznakowania dróg na skrzyzowaniach,
Rozbudowę przyłączy oświetleniowych w Nowej wsi książęcej - parcele,
Budowy kolejńego odcinka drogi w Nowej wsi książęcej- parcele oraz położenie
chodnika PrzY drodze w kierunku Drożek oraz utwardzenie, naprawę bocznych drógpowiatowych.

zwracam się z prośbą o udzielenie informacji, jakie środki finansowe dla rozwoju wsi
Przewidziano i zabezPieczono w budzecie Gminy Bralin na rok 20L9 orazjakie podjęto
działania, w celu realizacji poszczególnych postulatów. 
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wstrzymywanie prac w celu ich realizacji, w znacznym stopniu utrudnia i opóźnia rozwójwsi oraz nłekorzystnie wplywa na polepszenie warunków zycia jej mieszkańców, adotychczasowe odpowiedzi na pisma są wymijające.

Radna Gminy Bralin
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